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Dagsorden 
 
A.  Valg af dirigent 
Kim Lønberg, Løvager 11, bliver valgt som dirigent.  
 
B.  Beretning fra bestyrelsen v. formanden 
Endnu et år er gået og sikken et af slagsen. Der graves overalt i foreningen, og en gang i løbet af 
det kommende år, vil de der har tilsluttet sig muligheden for fjernvarme, være koblet på. Herefter vil 
der forhåbentlig hurtigt falde ro på vejene, og vi vil ubesværet kunne køre og gå rundt i foreningen. 
Uagtet om man har tilsluttet sig eller ej kan vi nok være enige om at det bliver rart når 
gravearbejdet er færdigt. 
Facebook er en finurlig størrelse. Det er her vi oplever de gode hensigter, når beboere i foreningen 
giver videre af ting der kan glæde andre, informerer om skønne fester og råber højt når der er 
ubudne gæster i nabolaget. Det er desværre også her der er beboere der lufter deres uforbeholdne 
meninger i en til tider lidt trist og hård tone. 
Vi har i bestyrelsen haft en meget klar holdning til hvordan vi gerne ser kommunikationen foregår 
både på vejene, men også på Facebook. Bare fordi man sidder og gemmer sig bag en skærm, 
giver det ikke ret til at skrive mindre pænt til andre. Da kommunikationen gik fra at være en 
ordentlig debat, til at være rettet direkte mod mig som person, valgte jeg at indkalde til et 
ekstraordinært bestyrelsesmøde, hvor jeg meddelte at jeg ved kommende generalforsamling ville 
trække mig som formand og helt fra bestyrelsen, hvilket blev bakket op af Louise, Ulrik, Stig og 
Danni. Vi mente det var på tide at give stafetten videre, til nye kræfter og mon ikke de melder sig i 
dag. Vi har været i dialog med beboere der har været nysgerrige på opgaven og tror på at vi fortsat 
vil være en forening der administreres af beboerne selv, og ikke af en ekstern samarbejdspartner. 
Det tror vi at vi alle er bedst tjent med. 
Vi står i bestyrelsen til rådighed over for de kommende bestyrelsesmedlemmer såfremt der må 
være noget de har behov for at vende, og selv om det sidste år har været en blandet fornøjelse, 
mener vi stadig at vi videregiver en langt overvejende hyggelig og spændende opgave. En appel 
herfra må lyde at vi alle i foreningen bakker op om den bestyrelse der sidder. En bestyrelse er et 
organ vi som beboere vælger, og er vi ikke enige i måden opgaven udføres på, må vi huske at vi 
altid selv kan vælge at stille op. Der har i min tid som medlem af bestyrelsen, på intet tidspunkt 
været kamp om pladserne så lad os vise lidt taknemmelighed over for de der trods alt påtager sig 
opgaven. Og lad os alle bidrage i det omfang bestyrelsen finder det relevant og har brug for det. 
For at det ikke kun skal lyde som et trist år, må vi igen bemærke det flotte fremmøde til årets 
sociale arrangementer. Hvor er det skønt at se store og små mødes om gode initiativer. Den gamle 
tradition med fastelavn kører på bedste vis, og nye tiltag indenfor de sidste år, så som 
loppemarked og kagedag lokker også folk til. 
Som en medarbejder fra Greve fjernvarme sagde under Facebook debatten, så er vi en helt unik 
forening. Jeg er temmelig sikker på at det ikke var positivt ment. Jeg er dog stadig af den holdning 
at Toftdahl grundejerforening er et fantastisk sted at bo, og hvis vi alle trækker vejret en ekstra 
gang inden vi skyder med skarpt, så bliver vi igen en unik forening på den helt rette og fede måde. 
Herfra skal lyde en tak for den tillid der har været mig vist over de sidste mange år som formand. 
Også en tak for de mange spændende snakke, når vi har mødtes rundt omkring på vejene, og til 
de gode arrangementer. 
 
C.  Godkendelse af det reviderede regnskab og budget for det kommende år  
(se hjemmesiden) 
Spørgsmål fra Jørgen, Grønager 9:  
Hvorfor går Kontingent indtægten ikke op i 400 (der mangler 100 kr.)? 
Svar: Revisoren har fået det til det tal. Sandsynligvis noget regnskabsteknisk bag.  
Gebyrer, hvad er der i det?  
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Svar: Betalingsservice, bank. mv.  
Lasse: Bruges hjemmesiden? 
Svar: Ja, bl.a. ejendomsmæglere og mange beboere er glade for hjemmesiden.   
  
D.  Forslag fra bestyrelsen, herunder fastsættelse af kontingent 
Ingen forslag.  
 
E.  Forslag fra medlemmerne 

 Nedsættelse af kontingent til 250 kr./år (Stig Plæhn, Grønager 16)  
Det foreslås at vi venter med punktet, til vi har valgt en evt. ny bestyrelse på pkt. F.  
Godkendes af GF.  
Ny bestyrelse valgt, derfor stemmes der.  
Forslaget vedtages. 
  

 Forslag om at etablere ”vild med vilje” på frivilligt initiativ på ”egen rabat”. (Sanni Pedersen, Kærager 32) 
Kim, Løvager 11: Synes det bør være op til folk selv.  
Camilla, Toftager 22: Det er noget vi skal blive enige om, da der er regler for vedligeholdelse.  
Jørgen, Grønager 9: Kræver vedtægtsændring.  
Camilla, Toftager 22: Kan det koordineres med kommunen? Eller aftales at vi laver en stribe.   
Jan, Stubager 10: Kan blive en udfordring med vild med vilje ift. ensartning. Rabatterne bør se pæne ud 
og er repræsentative for grundejerforeningen.  
Morten, Stubager 13: Udfordring med nogle rabatter som er lidt for ”vild med vilje”. Ser udfordringer i 
ensartetheden ift. forslaget.  
Luna, Bakkeager 4: De som ikke holder rabatterne i dag, vil nok ikke benytte det.  
Mikkel, Kornager 1: Varetager et område i Hvidovre, hvor der er regler for indhegning af området.  
Ingen ønske om hemmelig afstemning. Forslaget vedtages ikke.  
Ulrik, Risager 6: Jf. vedtægterne skal rabatterne holdes fri for ”ukrudt og byggematerialer”. Der er 
således ikke regler om blomster.  
 
Forslaget bliver ikke vedtaget. Men der henvises til vedtægterne der ikke nævner noget om blomster.   

 
F.  Valg af medlemmer til bestyrelsen 

 På valg er Rasmus Mortensen (modtager ikke genvalg).   

 På valg er Ulrik Hansen (modtager ikke genvalg).  

 Louise Saabye Holmstrøm (modtager ikke genvalg). 

 Stig Plæhn er ikke på valg, ønsker at fortsætte  

 Danni Larsen er ikke på valg, ønsker at udtræde.  

 

Valgt ind bliver: 

Morten, Stubager 13 

Tilflytter for 3,5 år siden. Frisk på at give den en skalle og synes foreningsliv er vigtigt.   

Yannick, Stubager 18 

Har boet her i 4 år. Har været glad for bestyrelsen og tror på en god overdragelse fra nuværende 

bestyrelse. Er meget diplomatisk anlagt, så håber vi alle har lært af debatten om fjernvarme.  

Line, Lyngager 4 

Har boet her i 3 år. Skøn forening og ønsker at det sociale skal holdes kørende.  

Camilla, Toftager 22 

Har stået for kagebordet de sidste par år. Har boet her i 3 år. Glad for foreningslivet og vil sørge for at vi 

kan lave en masse fede ting sammen.  
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G.  Valg af 3 suppleanter til bestyrelsen 
1. suppleant: Natasja, Kærager 26 
2. suppleant: Kasper, Bakkeager 4 
3. suppleant: Elisabeth, Kornager 1 
 
H.  Valg af 2 revisorer og 2 revisorsuppleanter, hvoraf én af hver skal være 
statsautoriseret eller registreret 
Revisor: Haamann 
Revisor: Rasmus, Grønager 22   
Suppleant: Line, Bakkeager 4 
Suppleant: Ulrik Hansen, Risager 6 
 
l.     Eventuelt 
Lasse, Bakkeager 8: Snerydning/saltning på stikstier er ikke godt nok. Særligt børnene er det farligt for.  
Kan man lave abonnement på snerydning? 
Svar: Bestyrelsen har indkaldt tilbud fra Anchers, som man regner med at acceptere.  
 
Jan, Stubager 2: Er det ikke beboerne op til stikstierne der skal vedligeholde dem? 
Svar: Det er noget der henvises til, men ikke er vedtaget i vedtægter.  
 
Jørgen, Grønager 9: Årsagen til den ikke ryddes er at den ikke anses som skolesti. Opfordrer til at den nye 
bestyrelse kan undersøge mulighederne.  
 
Peer, Lyngager: Til jer nye i bestyrelsen, det er alle timer værd i foreningen. Har selv siddet i 15 år. Det har været 
det hele værd.  
 
Lars, Kærager 6: Tak til den afgående bestyrelse. Der blev klappet og nikket anerkendende fra øvrige deltagere.    
 
Herefter takker ordstyrer for god ro og orden og afslutter årets generalforsamling.   
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